

Viva Technology confirme la tenue de l'événement en format hybride du 16 au 19 juin prochain et dévoile les noms des speakers de l'édition 2021

Paris, le 21 mai 2021 – Dans la continuité des dernières annonces du Président de la République laissant entrevoir un retour à la vie normale et une reprise des voyages internationaux, VivaTech se tiendra comme prévu du 16 au 19 juin, dans un format digital inédit, mais également en présentiel dans le hall 1 de la Porte de Versailles, dans le strict respect des mesures sanitaires.

La cinquième édition aura lieu comme annoncé sous une forme hybride et sera rythmée par quatre jours de débats et de conférences, dont trois jours destinés aux professionnels et un jour au grand public. Une fois encore, VivaTech accueillera les personnalités les plus marquantes de l'écosystème mondial.

Nous sommes honorés d'annoncer parmi les nombreux intervenants, quelques-uns des grands noms qui font l'actualité :



Thierry Breton, Commissaire européen pour le marché intérieur

Depuis 2019, Thierry Breton est Commissaire européen chargé de la politique industrielle, du numérique, de la défense et de l'espace. Passionné par l'informatique quantique, il est l'un des leaders mondiaux de la transformation numérique et notamment l'un des responsables des orientations de l'Union en matière d'innovation technologique.



Peggy Johnson, CEO - Magic Leap

Depuis septembre 2020, Peggy Johnson s'appuie sur des décennies d'expérience dans la conduite de partenariats et de négociations stratégiques pour Microsoft ou Qualcomm afin d'apporter sur le marché les technologies de réalité augmentée les plus avancées.



Arvind Krishna, Chairman & CEO - IBM

A la tête d'IBM depuis avril 2020, Arvind Krishna a entamé un virage stratégique majeur en se concentrant sur la construction et l'expansion de nouveaux marchés comme le cloud computing, l'informatique quantique, l'IA ou la blockchain. Il a notamment été l'un des principaux acteurs de la plus grande acquisition de l'histoire de la société, Red Hat.



Thomas Kurian, CEO - Google Cloud

Depuis 2019, Thomas Kurian a considérablement étoffé et spécialisé l'offre de Google Cloud, l'un des leaders mondiaux en solutions cloud, en l'adaptant aux grandes entreprises traditionnelles et en réorganisant les équipes commerciales en ce sens.



Brad Smith, President- Microsoft

En tant que Président de Microsoft, Brad Smith porte une vision à l'intersection entre la technologie et la société, et s'intéresse de près aux questions liées à la cybersécurité, la vie privée, l'éthique et l'intelligence artificielle, les droits de l'homme, l'immigration, la philanthropie et les questions environnementales.

Cette année encore, nous aurons le plaisir d'échanger avec les grands noms de la tech, spécialistes et chercheurs, investisseurs et CEOs du monde entier, notamment autour de 5 grands enjeux :

La technologie au service de la planète

Markus Villig (Founder & CEO, Bolt), **Jennifer Holmgren** (CEO, LanzaTech), **Thibaud Hug de Larauze** (Co-Founder & CEO, Back Market) et bien d'autres participeront pour apporter des réponses aux questions suivantes : comment réimaginer la vie urbaine, limiter notre empreinte carbone et proposer des alternatives durables aux principaux secteurs polluants qui ont un effet néfaste sur ce qui nous entoure ? Quelles sont les façons innovantes de contribuer à la protection et à la restauration de notre planète ?

La technologie au service de la société

Tanya Accone (Senior Adviser on Innovation, UNICEF), **Jenny Lay-Flurrie** (Chief Accessibility Officer, Microsoft) et **Michał Borkowski** (Co-Founder & CEO, Brainly) viendront aborder des sujets autour du rôle de la tech pour favoriser l'accès à des services essentiels tels que l'éducation, la santé ou le digital. En quoi l'innovation peut-elle aussi être un vecteur d'inclusion pour les populations marginalisées ? Comment lutter contre la désinformation en ligne, favoriser une utilisation éthique de l'IA, gérer la souveraineté des données ou encore promouvoir une gouvernance transparente et inclusive ?

CEO Stories et Future Of...

La crise sanitaire a impacté les grands équilibres, modifié les mentalités, profondément changé la donne dans la plupart des secteurs d'activité. Retrouvez les témoignages des CEOs de grands groupes et de scale ups comme **Frédéric Arnault**, (CEO, Tag Heuer), **Clotilde Delbos**, (CEO, Mobilize, Renault), **Börje Ekholm** (President & CEO, Ericsson), **Catherine Guilloard** (CEO RATP Group), **Paul Hudson** (CEO, Sanofi), **Frédéric Mazzella** (Chairman & Founder, BlaBlaCar), **Sébastien Missoffe** (VP, Google France), **Jonas Prising** (CEO, Manpower Group), **Carlo Purassanta**, (CEO Microsoft France), **Stéphane Richard** (Président et CEO, Orange), **Boris Winkelmann**, (CEO DPD, Groupe La Poste), **Thomas Courtois** (CEO, Nickel, Groupe BNP Paribas) pour s'inspirer de leur résilience et de leur détermination face à un monde en pleine mutation et partager leur vision de ces nouveaux défis.

Scaling Up

Quelles stratégies les scale-ups adoptent-elles pour assurer leur croissance ? Quelles sont les tendances d'investissements ? Comment faire émerger des champions

européens du numérique ? Découvrez les retours d'expérience de fondateurs et dirigeants de nombreuses scale-ups et licornes dont **Pieter Van Der Does** (Co-founder & CEO, Adyen), **Jonathan Cherki** (Founder & CEO, ContentSquare), **Adrien Nussenbaum** (Co-founder & CEO, Mirakl), **Heini Zachariassen** (Founder & CEO, Vivino), **Maria Raga** (CEO, Depop), **Guillaume Pousaz** (CEO, Checkout), **David Gurlé** (Founder & CEO, Symphony), **Johnny Boufarhat** (Founder & CEO, Hopin), **Marc-Alexander Christ** (Co-Founder, SumUp), **Sofia Nunes** (Co-Founder, Mambu), et de prestigieux investisseurs dont **Sonali de Rycker** (Partner, Accel), **Fausto Boni** (Président, 360 Capital Partners), **Marie Ekeland** (Founding Partner, 2050), **Yasmine Fage** (Co-Founder & COO, Levere Holdings)...

Tech to Watch

Pourquoi l'économie du New Space explose? Quand posera-t-on un pied sur Mars et qu'allons-nous y trouver? Quelle place les robots vont-ils prendre dans nos vies ? Quelles sont les dernières avancées de l'ordinateur quantique ? A quoi ressemblera la médecine du futur ? Et comment la culture se réinvente grâce à la technologie? Découvrez les dernières innovations et venez écouter les leaders et visionnaires qui façonnent le monde demain comme **Stéphane Israël** (CEO, Arianespace), **Robert Zubrin** (President, Mars Society), **Ilana Wisby** (Founder, Oxford Quantum Circuits), **Aurélié Jean** (Founder & CEO, InSilicoVeritas) ou encore **Isabelle Andrès** (Chief Product and Operations Officer, Believe)..

A propos de Viva Technology

VivaTech est devenu en seulement 4 ans l'événement startup et tech numéro 1 en Europe et est reconnu dans le monde entier comme un puissant catalyseur de la transformation des entreprises, de la croissance des startups et de l'innovation au service du bien commun. VivaTech rassemble chaque année à Paris les plus grands dirigeants d'entreprises, startupers, investisseurs, chercheurs et penseurs du monde entier et leur fait vivre une expérience unique alliant inspiration, networking et découverte d'innovations. A partir de 2021, VivaTech sera enrichi d'une plateforme digitale qui permettra de fédérer une communauté d'innovateurs encore plus large. En 2019, VivaTech a déjà touché 231 millions de personnes dans le monde, rassemblé 124 000 visiteurs sur place parmi lesquels plus de 13 000 startups, 3 000 sociétés de capital-risque et 2 500 journalistes de 124 pays. La 5^e édition de VivaTech se tiendra du 16 au 19 juin 2021.

Plus d'informations sur <https://vivatechnology.com/media/> et @VivaTech

Les accréditations presse "full pass" et "online" sont ouvertes.

Pour vous inscrire : <https://press.vivatechnology.com/press-accréditation/>

Contact presse

Romain Sulpice : rsulpice@vivatechnology.com

Léa Roos : +33 6 11 31 76 01 - vivatech@publicisconsultants.com

Viva Technology confirms that the event will take place in-person as well as online June 16-19 and announces the speakers for the 2021 edition

Paris, May 21, 2021 - In light of France's continuing return to normal life and the country's reopening to international travel, VivaTech will be held as planned June 16-19, in a new digital format but also in Hall 1 of the Porte de Versailles in Paris, in strict compliance with health and safety measures.

The fifth edition will take place as announced in a hybrid format and will be marked by four days of debates and conferences, including three days for professionals and one day for the general public. Once again, VivaTech will welcome the most outstanding players in the global ecosystem.

We are honoured to present among the many speakers some of the big names that make headlines:



Thierry Breton, European Commissioner for the Internal Market

Since 2019, Thierry Breton has been the European Commissioner responsible for industrial, digital, defense and space policy. Passionate about quantum computing, he is one of the world leaders in digital transformation and is responsible for the European Union's policies regarding tech innovation.



Peggy Johnson, CEO - Magic Leap

Since September 2020, Peggy Johnson has been leveraging decades of experience driving strategic partnerships and transactions for Microsoft and Qualcomm to bring the most advanced Augmented Reality enterprise technologies to market.



Arvind Krishna, Chairman & CEO - IBM

At the helm of IBM since April 2020, Arvind Krishna has embarked on a major strategic shift by concentrating on building and growing new market segments such as cloud computing, quantum computing, AI and blockchain. Notably, he was a key player in the largest acquisition in the company's history, Red Hat.



Thomas Kurian, CEO - Google Cloud

Since 2019, Thomas Kurian has significantly expanded and refined the offering of Google Cloud, one of the world's leaders in cloud solutions, by tailoring it to large, traditional businesses and reorganizing the sales teams accordingly.



Brad Smith, President- Microsoft

As President of Microsoft, Brad Smith's vision lies at the intersection of technology and society, and he has a keen interest in issues related to cybersecurity, privacy, ethics, artificial intelligence, human rights, immigration, philanthropy and the environment.

This year again, we are pleased to engage with world leaders in tech, academia and business, in discussions around five main themes:

Technology for the Planet

Markus Villig (Founder & CEO, Bolt), **Jennifer Holmgren** (CEO, LanzaTech), **Thibaud Hug de Larauze** (Co-Founder & CEO, Back Market) and many others will put their heads together to find answers to the following questions: How can we reimagine urban life, limit our carbon footprint and provide sustainable alternatives to the major polluting sectors affecting our environment? What are the innovative ways to contribute to the protection and restoration of our planet?

Technology for Society

Tanya Accone (Senior Adviser on Innovation, UNICEF), **Jenny Lay-Flurrie** (Chief Accessibility Officer, Microsoft) and **Michał Borkowski** (Co-founder & CEO, Brainly) will come together to consider how tech can facilitate access to essential services such as education, health or digital. How can innovation also be a vector of inclusion for marginalised populations? How can we fight against online misinformation and promote the ethical use of AI as well as data sovereignty and transparent and inclusive governance?

CEO Stories and The Future of...

The health crisis has exacerbated imbalance, has changed ways of thinking, and has profoundly altered what many of us once regarded as "normal". Come hear what leaders of major groups and scaleups have to say, and draw inspiration from their determination to adapt and thrive in a radically changing world. Featuring **Frédéric Arnault**, (CEO, Tag Heuer), **Clotilde Delbos**, (CEO, Mobilize, Renault), **Börje Ekholm** (President & CEO, Ericsson), **Catherine Guillouard** (CEO RATP Group), **Paul Hudson** (CEO, Sanofi), **Frédéric Mazzella** (Chairman & Founder, BlaBlaCar), **Sébastien Missoffe** (VP, Google France), **Jonas Prising** (CEO, Manpower Group), **Carlo Purassanta**, (CEO Microsoft France), **Stéphane Richard** (Chairman & CEO, Orange), **Boris Winkelmann**, (CEO DPD, Groupe La Poste), **Thomas Courtois** (CEO, Nickel, BNP Paribas Group), and many others.

Scaling Up

What strategies are scaleups pursuing to sustain their growth? What are the investment trends? How can we support the emergence of the next European digital champions? Let's learn from the experience of the founders and managers of many scaleups and unicorns, among them **Pieter Van Der Does** (CEO, Adyen), **Jonathan Cherki** (Founder & CEO, ContentSquare), **Adrien Nussenbaum** (CEO, Mirakl), **Heini Zachariassen** (Founder & CEO,

Vivino), **Maria Raga** (CEO, Depop), **Guillaume Pousaz** (CEO, Checkout), **David Gurlé** (CEO, Symphony), **Johnny Boufarhat** (Founder & CEO, Hopin), **Marc-Alexander Christ** (Co-Founder, SumUp), **Sofia Nunes** (Co-Founder, Mambu), and some prestigious investors such as **Sonali de Rycker** (Partner, Accel), **Fausto Boni** (President, 360 Capital Partners), **Marie Ekeland** (Founding Partner, 2050) and **Yasmine Fage** (Co-founder and COO, Levere Holdings).

Tech to Watch

Why is the New Space industry booming? When will we set foot on Mars and what will we find there? What role will robots play in our lives? What are the latest advances in quantum computing? What will the medicine of the future look like? Discover the innovations that, the day after tomorrow, will change our way of life, create new business opportunities and open unimagined fields of possibility. Join the conversation with pioneers and visionaries such as **Stéphane Israël** (CEO, Arianespace), **Robert Zubrin** (President, Mars Society), **Ilana Wisby** (Founder, Oxford Quantum Circuits), **Aurélie Jean** (Founder and CEO, InSilicoVeritas) and **Isabelle Andrès** (Chief Product and Operations Officer, Believe).

About Viva Technology

In just four years VivaTech has become the biggest startup and tech event in Europe and is recognized worldwide as a powerful catalyst for business transformation, startup growth and innovation for the common good. Every year, VivaTech brings together in Paris the world's top business leaders, startups, investors, researchers and thinkers for a unique experience combining inspiration, networking and a showcase for innovation. Starting in 2021, VivaTech will be enriched with a digital platform that will bring together an even larger community of innovators. By 2019 VivaTech had already reached 231 million people worldwide and brought together 124,000 visitors on-site in Paris, among them more than 13,000 startups, 3,000 venture capitalists and 2,500 journalists from 124 countries. The fifth edition of VivaTech is taking place June 16-29, 2021.

More information available at <https://vivatechnology.com/media/> and @VivaTech

Press accreditation "full pass" and "online" is now open

To register : <https://press.vivatechnology.com/press-accreditation/>

Press contacts:

Romain Sulpice : rsulpice@vivatechnology.com

Léa Roos : +33 6 11 31 76 01 - vivatech@publicisconsultants.com